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Abstract (en)
[origin: US4574189A] A taximeter assembly including an electronic calculating module with data memory, an operating keyboard, as well as a data
indicating device, consists of two flat housing panels which are joined by detent devices and which are secured together by a lead-sealable screw
connection. An electronic taximeter circuit wired on a single printed circuit board is installed between the housing panels and feed-in of all electrical
transmitter lines and supply lines is effected, as desired, from the rear or from below, wherein the latter are guided directly to connectors on the
printed circuit board. The rear wall of the rear housing panel is constructed, at the same time, as a mounting plate for installation in a vehicle. A
compact, extremely flat taximeter device having its circuitry in a single printed circuit board system enables arrangement of the device in an optimal
installation position within or on the outside of the dashboard of a vehicle.

Abstract (de)
Der Taxameter mit einem elektronischen Rechenteil mit Datenspeichern, einer Bedientastatur sowie einer Datenanzeigeeinrichtung besteht aus zwei
über Rastmittel (18, 19, 20) zusammensteckbaren und mittels einer plombierbaren Schraubverbindung gesicherten, flachen Gehäuseschalen (1 and
2), in welchen eine auf einer einzigen Leiterplatte (3) zusammengefaßte elektronische Taxameterschaltung eingebaut ist. Die Zuführung aller Geber-
(43) und Versorgungsleitungen(42) erfolgt wahlweise von hinten oder von unten, wobei letztere direkt an Steckverbinder (44) auf der Leiterplatte (3)
geführt sind. Die Rückwand (29) der Gehäuseschale (2) ist gleichzeitig als Montageplatte für den Einbau in das Fahrzeug ausgebildet. Kompaktes,
extrem flaches Taxametergerät mit einer Schaltung im Single-Board-System für eine Anbringung des Gerätes in einer optimalen Einbaulage
innerhalb oder außerhalb der Fahrzeugarmatur.
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